
KVAST-möte SFAI-veckan Umeå 230920 

Närvarande: Marco Schuster (ordf), Björn Nilsson, Emma Pontén, Hanna Chin, Maja Ångman, 

Miranda v Rosen, Unni Björnheden, Martin Thorsson, Anders Silfver, Henrik Elf, Fredrik Kullberg, 

Lovisa Hasselberg 

 

Studierektorsdagen – ”Möte för studierektorer och ST-chefer” 

Över lag lyckad dag med hög närvaro och god stämning. 

Ekonomin (Anders) för studierektorsmötet behöver ses över. KVAST kan inte gå back. Måste 

åtminstone bli kostnadsneutralt. Måste kollas med MKON inför nästa år. 

Mötet med chefer och Ledare 

Bra öppen stämning. Hur står det till med akademin kom (som vanligt) inte fram till 

utbildning och svarade inte riktigt på frågan. Möte med chefer och ledare viktigt och 

då viktigt att innehållet blir relevant. 

Simulering 

 Ok. 

Specialanestesier 

Bra genomgång, höll neutraliteten i en laddad fråga. Diskussion om huruvida KVAST 

kan påverka SoS avs föreskriftens innehåll. Förslag att en ur KVAST (Fredrik) blir 

kontaktyta mot SoS. 

SPUR 

 Bra, viktigt att fortsätta att berätta om checklista. 

Fenomenografi 

 Mycket intressant! 

Middag 

Drink/dryckesorganisation? Saknades fördrink/mingel och gemensam sittning med 

studierektorerna.  

Utvärdering 

 Enkät -  Googledox-dokument skickat av Anders S till studierektorsnätverket. 

 

SYA – Utbildningsdag 

Miss i planeringen avs vilken vecka den skulle ske, givit för få deltagare IRL och ett 

underskott i budgeten? Går det att ordna nu i efterhand eller kan vi undvika det i 

framtiden. Lång diskussion om hur detta kan lösas. 

SYAs utbildningsdag bra tillskott som bör värnas. KVAST bör ta hem frågan till 

regionala nätverk för att kunna planera/prioritera in detta. Enklast om dagen läggs 



som regional utbildningsdag, typ ”ST-fredag” el ”ST-väst” och kommunikation via 

SYAs representanter till övriga KVAST i god tid för optimal planering. 

 

Internatet 

 Göteborg. Lokaler ev gratis. Teambyggande matlagning förslag.  

Program och projektplan behövs. Förberedande arbete på vintermötet i december. 

Ny representant för Stockholm kommer att utses efter Björn som lämnar sin plats i 

KVAST. 

SPUR 

Utskick för värvning går ev ut med utvärderingsenkäten eller via artikel i SFAI-

tidningen. 

Specialanestesi brännskada 

Emma har gjort en målbeskrivning för specialanestesi brännskada. Ge återkoppling! 

Spännande och viktigt att KVAST granskar (apropå samspelet mellan specialistförening 

och SoS). Någon ST måste vara först och detta måste prövas en gång för alla för att 

bryta ny mark. Emma ger KVAST 2 veckor för återkoppling annars sjösätts. 

 

Nästa möte 

 18/10 kl 14 Teams 

 7/12 heldag Svenska Läkaresällskapet 


